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JEGYZŐKÖNYV 
 

amely készült a Magyar Vitorlás Szövetség 
rendkívüli közgyűlésén 

 
2023. január 26. napján 17 órakor, 

a Magyar Kosárlabdázók Országos Szövetsége rendezvénytermében 
(2040 Budaörs, Liget u. 12.) 

 

Gerendy Zoltán, az MVSZ elnöke üdvözli a megjelenteket, megállapítja, hogy a közgyűlés 

határozatképes, 663 szavazatból a rendkívüli közgyűlésen 537 szavazat van jelen, ami szép 

jelenléti arány. Elmondja, hogy rövid leköszönő elnöki beszédét követően választja majd meg 

a közgyűlés a levezető elnököt, amire Siklósi Mátét javasolja majd. 

Gerendy Zoltán beszéde elején utal rá, hogy mondandója 3 területre fog vonatkozni: 

értékrend, nagyklubos működés, a változásokhoz való viszony. 

Az értékrend kapcsán elmondja, hogy az MVSZ alapszabályában a legelején szerepel, hogy 

a Szövetség feladata a nemesebb sportszellem és sporterkölcs népszerűsítése. Tudjuk jól, 

hogy vitorlázónak lenni az egy magatartásmodell, egy szerepvállalás – ez egy sport tiszta 

elvekkel, ami egy fontos kitétel. Úgy véli, a vízen ez az értékrend szépen működik, amikor 

sportolnak, minden rendben van. Ennek a közgyűlésnek az előzménye ugyanakkor szerinte 

egy sportszerűtlen történet volt és fontosnak tartja, hogy ez a jövőre nézve ne forduljon elő, 

tanuljanak belőle. A sporterkölcs nem kiváltságos sporterkölcsöt jelent, ezt szintén nagyon 

fontosnak tartja. 

Úgy gondolja, hogy meghatározó dolog, hogy belül is szilárdítsák meg a gondolkodásukat, 

hiszen ez egy közösség, amit értékek tartanak össze. Egymást tisztelni, egymást segíteni nem 

csak a vízen kell, hanem a parton kívül is és bizonyos megoldásokat közösen és kulturáltan 

kell megtalálniuk. A november 4-i tisztújításról döntő közgyűlés után úgy gondolta, hogy indulni 

fog az elnöki pozícióért. Ezt követően leültek azonban a klubban – és azon az édesapja által 

gyerekkori verekedéseknél képviselt logika mentén, hogy nem számít ki kezdte, mindenki 

vállalja a felelősséget – átbeszélték a helyzetet, és Varga Lajos győzte meg arról, hogy ha 

hibás volt, ha nem, egy biztos, jobb, ha az egész csapat elmegy és adnak helyet újaknak. A 

maga részéről ezt megfogadta és jó szívvel úgy gondolja, hogy ez így van helyén. Sajnálja, 

hogy a 6 korábbi elnökségi társa ezt nem fogadta meg, de ez egy mérlegelési szempont. 
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A következő pontra áttérve Gerendy Zoltán elmondja, hogy őt a történtek kapcsán a nagy 

klubok viselkedése zavarta. Az egész MVSZ-nek van egy olyan problémája, hogy a nagy klub 

és a kis klub hogyan viszonyul egymáshoz, mi befolyásolja az MVSZ működését, mit tehet egy 

kis klub, milyen esélyei vannak és milyen példát mutat egy nagy klub. Jól tudja, hogy a nagy 

klubok azért lettek nagy klubok, mert rengeteg eredményt értek el, rengeteg kiváló sportolóval. 

Nem azzal van a baj álláspontja szerint, hogy a klub így gondolkodik, hanem hogy mit is üzen 

ez. Ez azt üzeni, hogy egy erkölcsileg vitatottabb helyzetben lévő nagy klub tagja értékesebb, 

mint egy tiszta múlttal induló kis klubos jelölt. Úgy véli, hogy az MVSZ-nek nem ez a logikája, 

az esélyegyenlőség meg kell, hogy legyen, Vitatható üzenetnek látja azt kifelé, mikor egy 

stabil, komoly értékeket hordozó klub olyan jelöltet küld vissza az elnökségbe, akinek van 

előtörténete. Összegzésként elmondja, hogy az ő története nem az első volt, de reméli, az 

utolsó, és ez fontos. 

A 3. dolog a változás, amiről szeretne beszélni. Álláspontja szerint az elnökség alapvetően jól 

működött, és az elnökség a változások egyeztetésekor döntött úgy, hogy nem akar vele együtt 

dolgozni, és kezdeményezték a lemondását. Úgy gondolja, annyi minden változott, ami mellett 

nem lehet elmenni. Nem akar általánosságokban beszélni, hogy a változás miért fontos, és 

miért nem, mindnyájan tudjuk, hogy minden változik. A Szövetség is folyamatosan új 

helyzetekben van, új funkcionális utakat kell találnia. Mindenképpen egy olyan irányt kell 

felvenni, amivel a Szövetség versenyképes lesz, és amivel olyan támogatást tud elérni, amivel 

az utánpótlás és a jövő vitorlázása meg van oldva. Ez minden elnökségi tag és minden tag 

feladata is. Azt gondolja, a változásokhoz pozitívabban kell hozzáállni, mert ha nem indulnak 

el a változások, akkor az elnökség be fog ragadni, és a Szövetség is. Bíztat mindenkit, hogy a 

változásokat próbálja meg pozitívan megélni, és alakuljon ki az a vita, ami a Szövetségnél 

nem alakult ki, márpedig ennek hiányában nem fognak tudni úgy változni, ahogy mindenkinek 

jó. 

Gerendy Zoltán úgy véli, hogy az elhangzott 3 dolog nagyon fontos, mert jelen pillanatban a 

Szövetség működése állami támogatásoktól függ. Nagyon nagy szerencse, hogy 2023-ban 

minden idők legnagyobb sporttámogatását kapták meg. Több pénzt kaptak, mint kértek. Ez 2 

sportággal történt meg, a vitorlázással és a triatlonnal. Ez egy nagyon jó dolog, egy bizalom a 

Szövetség felé az állami vezetés részéről, ennek mindenképpen tiszteletet kell adni, így látja 

a Szövetséget a külvilág. Viszont emellé kérdés, hogy mennyit fognak tudni hozzátenni. Ha 

nem végzik el a megfelelő piaci munkát, szervezeti átalakítást, ez a függőség meg fog 

maradni. 
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Azt gondolja, hogy ez a dolog mindenképp egy kollektív erőfeszítést igényel, mint ahogy az 

meg is valósult. 2 főbb témakör volt, amiben az elnökségi munka komolyan folyt: a Kékszalag 

Port és a támogatások ügye. 

Külön szeretné elmondani Hajdu Balázsnak a köszönetét. Mikor Balázs MOB elnöknek 

jelöltette magát, egy kampányt csináltak, annak kapcsán pedig sok döntéshozót együtt 

látogattak meg, sokat Balázs keresett fel külön. Az említett személyek között voltak olyanok, 

akik mai döntéshozók, és akkori beszélgetőpartnereik voltak. Úgy véli, nagyon szép eredményt 

értek el ezzel a kampánnyal, nagyon sokan regisztrálták, hogy ott vannak a vitorlázók, a 

vitorlázóknak van súlya. Minden mindennel összefügg, ehhez kell a változás, kell a 

rugalmasság, kell, hogy előre menjünk. 

A legvégére néhány gondolatot szeretne még megosztani. Elmondja, hogy sok kérdést kapott 

azzal kapcsolatosan, hogyan élte meg ezt a helyzetet. A kritikát, amit kapott, nem vette sose 

személyesnek, azt nem úgy kapta, mint Gerendy Zoltán, hanem mint elnök. Ezt a maga 

részéről helyén tudja kezelni, mert nem érintette meg olyan mélyen. 

Másik oldalról pedig azt gondolja, hogy vannak dolgok, amikre büszke és ami szép 

teljesítmény volt, és hogy öröm volt „ezt a zakót hordani”, szerette csinálni. Hozzáteszi, hogy 

ezzel nem szűnik meg a vitorlázáshoz a kötődése, illetve örül, ha a jelenlevők is úgy látják, 

hogy jó dolgok történtek az elnöki munkája során. 

Véleménye szerint a Kékszalag Port létrehozása önmagában egy nagyon komoly lépés volt. 

dr. Kollár elnök úrnak és a mostani elnökségnek is benne volt pár év munkája. Ennek kapcsán 

kapott egy észrevételt, amit zárógondolatnak megosztana. Tegnapelőtt volt a Kékszalag Port 

megnyitója, ahol dr. Bóka István, balatonfüredi polgármester úgy jellemezte az ő szerepét, 

hogy olyan, mint Churchill – megnyerte a háborút, de elvesztette a választást. Nem indult végül 

ugyan a választáson, de mindenesetre ez egy elismerés volt számára. Ezt akarta még 

elmondani a jelenlévőknek, hogy ez egy nehéz történet volt ugyan, de elfogadta, megoldották. 

Úgy gondolja, egy jó választás elé néznek, és örül, hogy ennyien vannak itt. Itt lesz a közelben, 

csinálni fogja, támogatni fog projekteket, de szerinte menni fog a vitorlázás a maga útján. 

Ehhez, ahogy már mondta, fontosak az értékek, az értékek betartása, követése, fontos a nagy 

klubok magatartása, és fontos az is, hogy változzunk. 
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Biztos benne, hogy meg fogják találni azt a jó elnökséget, azt a csapatot, aki ezt végig tudja 

vinni, nem kell abban feltétlenül benne lennie, hiszen tud kívülről is segíteni, ha kell, de azt 

gondolja, változni és haladni mindenképpen szükséges. 

A fentieket szerette volna elmondani ma este leköszönő elnökként, és ezzel visszatérne a 

napirendre a levezető elnök megválasztása pontjára, ahol egy technikai részletet ismertetne 

először. Kéri, hogy a most következő technikai jellegű szavazásoknál a gyorsabb 

szavazatszámlás érdekében ellenpróbával szavazzon a Közgyűlés. 

Gerendy Zoltán levezető elnöknek Siklósi Mátét javasolja megválasztani, és kéri a 

Közgyűlést, hogy szavazzanak. 

A maga részéről megköszöni a bizalmat és jó munkát kíván a közgyűlésnek. 

 
A szavazást követően a Közgyűlés meghozta az alábbi határozatát: 
 
1/2023 (01.26.) sz. közgyűlési határozat 

Az MVSZ közgyűlése – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – levezető elnöknek Siklósi Mátét 

választotta meg. 

Siklósi Máté levezető elnök megköszöni a tagság bizalmát, és átveszi a közgyűlés 

levezetését. Elmondja, hogy szeretné a lehető leghatékonyabban levezetni a közgyűlést. 

Kiemeli, hogy neki hatalmas öröm, hogy akinek a Szövetség köszönheti a 3x-os támogatás 

növekedést, itt van közgyűlésen. Kéri, hogy gondoljunk meleg szívvel Berecz Zsomborra, aki 

itt van most a jelenlevők közt. 

 

Siklósi Máté elmondja, hogy a közgyűlés 537 szavazattal határozatképes. Tájékoztatja 

továbbá a közgyűlést, hogy az elhangzottakról a jegyzőkönyv pontos elkészítése érdekében 

hangfelvétel készül. Kéri a jelenlévőket, hogy hozzászólásuk előtt a nevüket és az általuk 

képviselt szervezetet mondják be, mert ez a későbbi írásos jegyzőkönyv összeállításához 

elengedhetetlen. 

Bejelentésre kerül, hogy a szavazatok száma időközben 579-re növekedett. 

Siklósi Máté elmondja továbbá a jelenlévőknek, hogy az MVSZ a közgyűlést a saját Facebook 

oldalán élőben közvetíti. Az ezzel összefüggő adatok kezelésére az MVSZ jogos érdeke 
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alapján kerül sor, az erre vonatkozó részletes adatkezelési tájékoztató pedig megtalálható a 

közgyűlés helyszínén kinyomtatva, valamint elérhető az MVSZ honlapján is. 

Siklósi Máté javasolja a Közgyűlésnek, hogy jegyzőkönyvvezetőnek dr. Petró Évát, az MVSZ 

jogi képviselőjét válasszák meg. 

 

A szavazást követően a közgyűlés meghozta az alábbi határozatát: 
 

2/2023 (01.26.) sz. közgyűlési határozat 

Az MVSZ közgyűlése – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – jegyzőkönyvvezetőnek dr. Petró 

Évát választotta meg. 

 

Siklósi Máté ezt követően 2 önként jelentkezőt kér a jegyzőkönyv hitelesítésére. 

 

Wonke Péter és Igali Györgyné jelentkezik. 

 

A szavazást követően a közgyűlés meghozta az alábbi határozatát: 

3/2023 (01.26.) sz. közgyűlési határozat 

Az MVSZ közgyűlése – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – Wonke Pétert és Igali Györgynét 

- jegyzőkönyv-hitelesítőnek választotta meg. 

 

Siklósi Máté a szavazatszámláló bizottság elnökének Magyar Istvánt, tagjainak Bakos 

Tímeát, Bokros Orsolyát és Loór-Fluck Rékát javasolja megválasztani. 

 

A szavazást követően a közgyűlés meghozta az alábbi határozatát: 

4/2023 (01.26.) sz. közgyűlési határozat 

Az MVSZ közgyűlése – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – a Szavazatszámláló bizottság 

elnökének Magyar Istvánt, tagjainak Bakos Tímeát, Bokros Orsolyát és Loór-Fluck Rékát 

választotta meg. 

 

Siklósi Máté elmondja, hogy a napirend kiküldésre került, illetve a honlapon is elérhető volt. 

A közgyűlési meghívóban szereplő napirendi pontok a tisztújítás keretében 1 fő elnök, 8 fő 

elnökségi tag és 1 fő FB tag megválasztása. 
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Siklósi Máté megkérdezi, hogy van-e valakinek esetleg hozzászólása a napirend kapcsán, 

egyúttal hozzáteszi, hogy sokan vannak jelen a tagság részéről, ami örvendetes, de ez fele-

lősséget is ró a jelenlévőkre. Javasolja, hogy aki hozzászólást kér, 1 percben próbálja meg 

megtartani, ezt ő jelezni fogja, ez alól kivételt Elnökjelölt úr jelent majd. 

 

Siklósi Máté megnyitja a tisztújítással kapcsolatos napirendi pontot, egyúttal felkéri Dr. Hajdu 

Balázst, a Jelölő Bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a tagságot a jelöltállítás folyamatáról. 

 

Dr. Hajdu Balázs köszönti a jelenlévőket. Elmondja, hogy 3 hónapja ültek a jelenlevők itt utol-

jára együtt, akkor azon gondolkoztak közösen, hogy az előttük álló 3 hónapot miképp tudják 

leghatékonyabban arra fordítani, hogy új vezetést válasszanak a szövetség élére, és ezt olyan 

módon tegyék, hogy az megfelelő mederben folyjon, a lehető leghatékonyabb, ugyanakkor 

sportbaráti jellegét el nem veszítő diskurzusokon menjenek keresztül, emellett pedig minden 

olyan jelöltet felkutassanak, aki alkalmasnak érzi magát, és a közgyűlés is alkalmasnak érzi 

őt, hogy társadalmi munkában, szabadideje, családja és egyéb elfoglaltságai terhére a követ-

kező másfél évben a Vitorlás Szövetség munkáját támogassa, és ne csak támogassa, hanem 

ebben aktív részt vállaljon. Ennek szellemében szeretné megköszönni az összes jelöltnek azt 

a munkát, amit eddig is már a jelöltségbe már fektettek, kívánja, hogy eredményesen végezzék 

a munkájukat. 

Elmondja továbbá, hogy aki nem kerül megválasztásra, az az MVSZ bizottságaiban és 1-1 

projekt kapcsán bármikor jelentkezhet arra, hogy aktívan részt szeretne venni a munkában, ez 

nincsen tisztséghez, funkcióhoz kötve. Bátorít arra mindenkit, hogy éljen a lehetőséggel. 

Ezt követően röviden ismerteti a Jelölőbizottság munkáját. Elmondja, hogy tagtársaival egy 

indító személyes ülést tartottak novemberben, majd több videó-konferenciára került sor, illetve 

sokszor napi szintű telefonos, e-mailes egyeztetést folytattak a jelöltállítással, a 2 hete lezajlott 

vitorlás szakmai fórum előkészítésével kapcsolatban és a felmerülő egyéb kérdésekben. 

Megköszöni a Jelölőbizottságban a kollégáknak a munkájukat, támogatásukat. 

 

Dr. Hajdu Balázs ismerteti a jelöltek listáját. 

 

A jelöltlista ismertetését követően elmondja, hogy 3 hónappal ezelőtt csak remélni tudták, hogy 

ilyen jelentős számú sporttárs, sportbarát méretteti meg magát ezen a mai közgyűlésen. Kife-

jezetten örül, örülnek annak, hogy a vitorlás társadalmat mélyen megmozgatták az elmúlt hó-

napok eseményei pozitív értelemben, és komoly, sokszor hosszas diskurzusokon keresztül 
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állt össze az a jelölti lista, akikből válogatni tudunk, és bízik benne, hogy a közgyűlés bölcs és 

előremutató döntést fog hozni. 

Sok sikert kíván a megválasztásra kerülő tisztségviselőknek, egyúttal köszöni a titkárság tá-

mogatását a munkájuk során és még egyszer a Jelölőbizottsági tagtársai segítségét. 

Kívánja a közgyűlésnek, hogy bölcs és okos döntést hozzon ma. Köszöni a bizalmukat és 

támogatásukat. 

 

Siklósi Máté megköszöni dr. Hajdu Balázs munkáját, továbbá elmondja, hogy véleménye sze-

rint a Jelölőbizottság kiemelkedő munkát végzett, amit köszönnek az összes tagnak. 

 

Siklósi Máté tájékoztatja a jelenlevőket, hogy az Alapszabály 5.3.32. pontja alapján a szava-

zás során a közgyűlés először az elnök, majd az elnökségi tagok személyéről szavaz. Ezután 

kerül sor az FB tag megválasztására. 

 

Kéri továbbá, hogy a szavazó lapokra egyértelmű X vagy + jelet tegyenek a jelölt neve mellé, 

különben a szavazat érvénytelen. Amennyiben valaki több jelöltre szavaz a szavazólapján, 

mint ahány jelölt megválasztható, a szavazata szintén érvénytelen. Elmondja, hogy az egyes 

tisztségviselők megválasztására különböző színű szavazólapok és az urnák szolgálnak, is-

merteti ezek pontos színeit. 

 

Az Elnök megválasztása kapcsán Siklósi Máté elmondja, hogy három elnökjelölt közül ketten 

visszaléptek, Haranghy Csaba vállalta a megmérettetést, aki a szavazatok leadása előtt szólni 

kíván a tagsághoz. 

 

Haranghy Csaba elnökjelölt átveszi a szót, és elmondja, hogy röviden szeretne szólni a je-

lenlévőkhöz. Tisztelettel köszönti az egybegyűlteket, és úgy gondolja, hogy a szavazás ered-

ményétől függetlenül illik megköszönni Gerendy Zoltánnak és az előző elnökségnek a munká-

ját. Köszöni szépen, hogy rendhagyó módon szólhat pár szót szavazás előtt, mert azt gondolja, 

sok tekintetben fontos ez a mai este. 

Elmondja, hogy először mikor megkeresték – aki ott volt a TE-en tartott beszélgetésen, az 

hallhatta tőle ezt –, arra nemet mondott, mert egyéb dolgokkal tervezett foglalkozni. Ezután 

több megkeresés is érkezett és végül igent mondott a jelölti felkérésnek. 
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Nagyon örült annak, hogy 2 olyan neves konkurense is lesz, mint Berecz Zsombor és Haris 

György urak – akiket magánál jobb vitorlázónak és jobb üzletembernek tart –, azonban mind-

ketten visszaléptek a jelöltségtől. Szeretne ezért néhány szót szólni e tekintetben is a jelenlé-

vőkhöz. 

 

Az elnöki feladat zömében – ha egy kicsit túlozhat –, egy protokolláris feladat, jelen esetben 

azért nyilván nem erről van szó. Úgy gondolja – ahogy azt a TE-en is elmondta –, hogy az 

egyik fő feladvány a hátralevő fél ciklusban az lesz, hogy a Szövetséget tudják feszültség 

mentesíteni. Tisztában van azonban vele, hogy ez nem megy egyedül, egy fecske nem csinál 

sehol nyarat, ehhez egyrészt mindenkinek le is kell szűrni az ide vonatkozó tanulságokat. Azt 

is elmondta már korábban, hogy inkább kedveli a kellemetlen negyedórákat, mint a félreérté-

seket, és ezért inkább szeretett volna szavazás előtt tisztázni néhány dolgot. 

 

Haranghy Csaba elmondja, hogy az ő felfogása az elnökségről - ha egy anglicizmussal kezd-

heti, a magyar nyelv ugyanis nem fejezi ki kellőképpen pontosan – „chairman” szeretne lenni, 

és nem „president”. Álláspontja szerint vezetni kell egy szervezetet, és ennek során nyilván 

igyekezni kell konszenzust elérni, de volt már olyan társaságban, ahol valaki úgy értelmezte a 

konszenzus elérését, hogy akkor egy embernek is vétójoga van. Ilyen értelemben nem sze-

retne mindent konszenzusra vinni, de amennyire lehet, szeretné, hogy minél többségibb le-

gyen egy-egy véleményben a hozzáállásuk. Fontosnak fogja tartani azt, hogy bármely dolog 

kellőképpen előkészített és kitárgyalt legyen. Magáról pedig, hogy rosszat is mondjon, el-

mondja, hogy kifejezetten romboló tud lenni, ha valaki kész helyzet elé állítja, azt gondolja, ez 

nem fair. Ugyanakkor szeretné a jelenlevőknek megígérni, hogy maga se állítja a tagságot 

kész helyzet elé. Úgy véli, hogy néha érdemes lesz inkább lassabban döntést hozni, de ennek 

következtében stabilabb lesz ez a döntés, és nagyon szeretné azt is, hogy ezek következetes 

dolgok legyenek. 

Összefoglalva az eddigieket: vállalta a megmérettetést ebben a furcsa helyzetben is, ahol 

kvázi azzá redukálódott a szavazás, hogy kell-e a tagságnak vagy nem, ezért szeretett volna 

nyíltabb sisakkal játszani. Hozzáteszi, hogy az elmúlt 11-12 évben passziválta magát a vitor-

lázás környékéről, az előtte lévő több, mint 30 évben azonban azt gondolja, hogy eléggé aktí-

van jelen volt, illetve más sportágak szövetségeiben is dolgozott, tehát ilyen típusú rálátása, 

gyakorlata a nagy szervezetek vezetésében megvan. Nem ebben kérne türelmet, inkább olyan 

típusú türelmet kérne a tagoktól, ami a konkrét ügyek felvételéhez kell. Az ügyek olvasását 

elkezdte, amennyire lehet, ebben köszöni a titkárság és a főtitkár úr segítségét. 
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Kérése a jelenlevők felé, hogy akkor szavazzanak rá, ha nem protokoll elnökre vágynak, ha-

nem arra, hogy közösen egy irányba húzzák ennek a szép sportágnak a szekerét. 

 

Siklósi Máté megköszöni Haranghy Csabának a beszédét. Tájékoztatja a közgyűlést, hogy 

további 1 szavazat van jelen, ezzel 580-ra nőtt a közgyűlésen képviselt szavazatok száma. 

 

Siklósi Máté ezt követően kéri, hogy a szavazásra jogosultak most az erre rendelt szavazó-

lapon adják le szavazataikat az elnökjelöltre a kihelyezett szavazóurnáknál. 

 

A szavazólapok leadását követően a Szavazatszámláló bizottság visszavonul a szavazato-

kat összesíteni, 

 

A Szavazatszámláló bizottságtól kapott adatok alapján Siklósi Máté megállapítja, hogy a köz-

gyűlés meghozta az alábbi határozatát. 

 

5/2023 (01.26.) sz. közgyűlési határozat: 

Az MVSZ közgyűlése 580 szavazólap leadását követően, melyből 11 érvénytelen volt, 569 

érvényes szavazattal Haranghy Csabát választotta az Magyar Vitorlás Szövetség elnökének. 

 

Siklósi Máté gratulál az MVSZ új elnökének Haranghy Csabának. A további tisztségviselők 

megválasztása kapcsán ismerteti a tagsággal, hogy hol találhatók külön az elnökségi tagokra 

leadandó szavazatok dobozai, illetve az FB tagokra leadandó szavazatok dobozai. Javasolja, 

hogy az alapszabállyal is összhangban a szavazatok leadása úgy történjen, hogy a 

szavazásra jogosultak előbb az elnökségi tagi dobozba dobják be szavazataikat, és csak ezt 

követően adják le az FB tagokra szavazatukat, azonban minderre egy körben kerüljön sor.  

Siklósi Máté kéri, hogy az tegye fel a kezét, aki nem ért egyet a fenti technikai kérdésben. 

Tekintettel arra, hogy ellenvélemény nem érkezik, a szavazás menete a továbbiakban eszerint 

kerül lebonyolításra. 

 

Siklósi Máté kéri, hogy a tagság most adja le szavazatait az elnökségi tagjelöltekre, majd azt 

követően az FB tagjelöltekre a megfelelő színű szavazólapok megfelelő urnákba történő be-

dobásával. 
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Kéri továbbá, hogy a szavazatok leadását követően mindenki fáradjon vissza a helyére, mert 

Holczhauser András főtitkár úr tájékoztatja a tagságot az elmúlt évek eredményeiről és az 

MVSZ jelenlegi helyzetéről. 

 

A tagság leadja szavazatait először az elnökségi tagjelöltekre, majd az FB tagjelöltekre. 

 

A Szavazatszámláló bizottság visszavonul, és megkezdi a leadott szavazatok összesítését. 

 

Holczhauser András főtitkár megtartja prezentációját, mely a tagság részére kivetítésre is 

kerül. 

 

Holczhauser András üdvözli a közgyűlés minden résztvevőjét, prezentációjában pár 

gondolatot és néhány számot szeretne megosztani a jelenlévőkkel. Elég sok minden 

elhangzott az elmúlt fél évben, amihez a titkárságnak nem volt köze, nem szólt bele, 

ugyanakkor szeretne elmondani néhány gondolatot 10 év távlatából. 

 

Azt gondolja, nagyon jól látszott már az elmúlt 3-4 hónapban, hogy milyen összetett és 

fantasztikus sportága van a vitorlázóknak, és milyen sok lehetséges megközelítéssel 

dolgoznak a Szövetségben, illetve a klubokban. Úgy érzi ugyanakkor, hogy iszonyat sok 

energia és frusztráció halmozódott fel. Az előtte szóló Elnök urak is említették, hogy jó lenne, 

ha picit megnyugodnának a kedélyek. 

Elmondja, hogy nagyon sok téves, illetve hiányos információval találkoztak az elmúlt 

hónapokban. Ennek kapcsán megemlíti, hogy a verseny- és szabadidősport nem üti egymást, 

nem egymás ellen vannak, hanem egymásért, azért is fantasztikus a sportágunk, hogy ilyen 

széles utánpótlás, illetve széles szabadidős bázissal rendelkezik. 

Véleménye szerint, ha összefognak és egy irányba dolgoznak, az sokkal előrébb visz 

mindenkit, nemcsak a titkársági munkát segíti, hanem a klubok és a szövetség működését is. 

Többször elmondta, a Szövetség nem a Szövetség vezetése vagy titkársága, hanem a 

„Szövetség Ti vagytok”. 

 

Az elnök-elnökség ellentétében sok minden felmerült, mindenfélét hallhattak a jelenlévők, 

„válságban a szövetség” és hasonlók. 
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Ehhez kapcsolódóan pár gondolatat elmondana az eredményekről: 

Soha nem volt még olimpiai ezüstérme a sportágnak, soha nem volt aktív olimpiai osztályban 

világbajnoka, Európa-bajnoka. Berecz Zsombornak köszönik az eredményeket. 

Emellett az elmúlt 10 évben 5 egységet támogatott a Szövetség 2013 óta gyakorlatilag 

folyamatosan. Amit problémának érez, hogy jelenleg 3 szerződéses sportolója van az MVSZ-

nek, a Vadnai testvérek és Érdi Mária, ők pedig ugyanabból az „alomból” valók, 2014 óta nem 

sikerült újabb szerződéses sportolónak belépni a rendszerbe. 

 

Az eredmények körében elmondja továbbá, hogy a versenyengedélyes sportolók száma, 

jelentősen nőtt, ezt remek eredménynek gondolja, az utánpótlás korúak száma is több mint 

kétszeresére emelkedett. 

Beszámol róla, hogy 33 nagy nemzetközi versenyt – EB, VB, Európa-kupa - szerveztek a 

tagszervezetek. 

A tagszervezetek száma is hússzal megnőtt 2014 óta. 

A felnőtt VB és EB bajnoki eredmények kerülnek bemutatásra a prezentáció soron következő 

diáján, ami kapcsán Holczhauser András kiemeli, hogy az elmúlt 10 évben szerezték ezek 

több mint 2/3-át. Gerendy Zoltán elnökségénél 9 érmet szereztek EB-n, 9 érmet VB-n, és ekkor 

született Berecz Zsombor tokiói ezüstérme. 

A World Sailing-gel számos programot szerveztek, ami részletesen ismertetésre kerül. 

 

Holczhauser András azt gondolja, mióta itt dolgozik a Szövetségben, jelentős változások 

vannak, így többek között az alábbiak: 

 a támogatási rendszer átlátható és számonkérhető 

 átalakított és összefüggő szabályrendszer 

 újraindult edzőképzés a TE-n 

 rendszeres nemzetközi események szervezése 

 DYS-rendszer teljes megújulása 

 technikai bizottság létrehozása 

 online platformok fejlesztése 

 a tokiói olimpián 1 bíró, Böröcz Bence és 1 rendező, Fluck Benedek is kint volt. 

Holczhauser András szerint ezek fantasztikus eredmények, és erről beszélni kell. 

 

Holczhauser András elmondja továbbá, hogy a Szövetség lebonyolított számos pályázatot: 
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 Az elsőt még 2016 év végén kapták meg 168 M értékben. Ekkor olimpiai 

eredményességre szereztek be eszközöket a szerződéses sportolóknak, a Finn Gold 

Cupra 10 M Ft-ot kaptak, és kaptak támogatást az SVE klubház felújítására is. 

 Lebonyolítottak egy GINOP 7 programot 800 M Ft értékben, ebből eszközöket 

szereztek be. 

 A GINOP 26 és 13 pályázatok 2.2 Mrd Ft értékűek voltak, és ebből elkészült a 

Kékszalag Port Kikötő, amiről később még pár szót beszél. 

 

Ismerteti az olimpiai felkészülés támogatására fordított összegeket is: 2013-ban 12 M Ft-ra 

szerződött a Szövetség Berecz Zsomborral, amiből abban az évben 4 M Ft-ot tudott kifizetni, 

míg 2022-ben 69 M Ft-ot kapott a 3 sportoló. Visszás érzés, mert elég nagy összegnek tűnik, 

ugyanakkora a felkészülés költségéhez képest nem jelentős szám. Rióra és Tokióra 650 M Ft-

tal támogatta a Szövetség vitorlázókat. 

 

Ezt követően kitér az Alapszabály szerinti szavazatszámok, illetve ehhez kapcsolódóan a 

nagyklubok-kisklubok kettősségére. Úgy gondolja, a kérdés megtárgyalása abban a formában, 

ahogy az elmúlt hónapokban zajlott, egy meddő vita, sokszor hallották, hogy a rendszer nem 

demokratikus, igazságtalan stb. 

Ezzel összefüggésben elmondja, hogy az Alapszabály-módosításba minden tagszervezet 

bevonásra került, azt a közgyűlés elfogadta, a bíróság bejegyezte. Ha jó, ha nem jó, ez van, 

ez az igazság. 

Úgy véli, hogy az alapszabály-módosításról csak a célok meghatározása után lehet beszélni, 

és a számháborúzásnak véget kell vetni, ehelyett programokat kell kialakítani és célokat 

meghatározni, amikkel a Szövetség dolgozik és élni kíván. 

 

A következőkben mutat újabb számokat arról, hogy melyik klub mekkora összegeket kapott, 

példának először a Balatonfüredi Yacht Clubot hozza, ahol a támogatás összege 43 millió Ft 

volt. 

Ebből megint az jöhet le, hogy a nagy klubok elviszik a támogatási összegek nagyobb részét, 

ugyanakkor ami a számok mögötti valóság, az az, a 43 M Ft példáján, hogy ezek a Vadnai 

testvérek támogatásai, a klub által rendezett 3 nemzetközi verseny szervezési költségei, illetve 

eredményességi mutatók alapján fizetett összegek. 

Ha csak a számokat nézik, azt gondolja, aki nincsen benne, nem érti meg. 
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A táblázatból a másik példa a Balatoni Yacht Club. Ők 25 millió Ft-ot kaptak, azonban ez a 

420-as VB-re ment, nem a klubnak a zsebébe. Vállalta volna be valaki ennek a szervezésnek 

a nyűgeit, nagyjából 1 évet küzdött vele a klub. Holczhauser András azt gondolja, utólag 

nézve is jó helyre ment az összeg, 242 hajó állt rajthoz az alsóörsi versenyen. 

Folytatva a sort, elmondja, hogy a Tihanyi Hajós Egylet sem azért kapta a pénzt, mert nagy a 

szavazatszámuk, hanem mert nemzetközi versenyeket rendeztek. 

 

Előrelépésnek értékeli Gerendy Zoltán elnökségében azt, hogy az MVSZ stratégiája leírásra 

került, ez 2016 óta nem történt meg. A Stratégiában meghatározott célok elég jól 

harmonizálnak azokkal az elvekkel, amiket az új Sportirányítás megfogalmaz. Az MVSZ 

elsődlegese célja: az élsport eredményessége, az utánpótlássport erősítése, az utánpótlás 

sportolók számának, tudásszintjének növelése, jelentős nemzetközi események szervezése a 

Balatonon, a tömegsport fejlesztése. Ez is a prioritási sorrend a stratégia alapján. 

Úgy gondolja, hogy az operatív munka irány nélkül nem szerencsés. Nagyon örül annak, hogy 

meghatározták, hogy mit csinál a Szövetség, és milyen irányba kell haladjon. 

 

Kitér a klubok részvételére a stratégiai célok megvalósításában. A kivetített táblázatból néhány 

szemelvény: a Szövetségnek 146 klubja van, 44 klub rendezett versenyt, 5 klub nemzetközi 

versenyt, utánpótlás korú versenyző 14 tagszervezetnél van, olimpikonja 2 klubnak van, aki 

ténylegesen készül a párizsi olimpiára. 30-35 klub fér hozzá a vízhez saját vagy bérelt hely 

révén.  

Fentiek is mutatják, hogy nem tehető egyenlőségjel a klubok közt. 

 

Holczhauser András szerint érdemes tovább beszélni a számokról: 35.000-50.000 fő 

szabadidős vitorlázó van Magyarországon, 4202 versenyengedély került 2022-ben kiadásra, 

a 18 év alatti versenyzők számára 664. 

A számsor alján látszik, hogy a sportágnak jelenleg 3 fő versenyzője van, aki EB-n, VB-n 

eredményt ér el. Ez azért fontos, mert a Szövetség csak utánuk kap támogatást az 

államháztartás alrendszerétől. Az átalakított sportfinanszírozás alapja az aktív olimpiai 

osztályban elért eredményesség, illetve az oda vezető út támogatása. 

 

Az MVSZ országos sportági szakszövetség, azt látja, hogy sokszor összekeverednek célok, 

irányok, mindenfelé rossz szándék nélkül, de azt gondolja, hogy az MVSZ mindent felvállalni 

nem tud és nem is akar. 
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Tavaly megalkotásra került a versenysport-támogatási-rendszer, amit a versenysport bizottság 

nyújtott be az elnökséghez. Itt is jelentős átalakításra került sor. Véleménye szerint az 

átalakítás iránya megfelel azoknak a trendeknek, amerre a Sportirányítás megy, ugyanakkor 

biztosan lehet rajta még finomítani. Viszont ez alapján általában év elején meg tudják mondani 

már sportolóknak, hogy milyen eredményre milyen támogatási összeget kaphatnak. 

 

Fontos beszélni a magyar bajnoki címekről. A közgyűlésen résztvevők nagyjából 90%-a úgy 

véli, volt már magyar bajnoki 1-3. helyezett. Ismerteti a számokat, hogy hány bajnok került 

avatásra tavaly. Véleménye szerint Berecz Zsombor, Milák Kristóf és a példa kedvéért a saját 

bajnoki címe kapcsán elmondható, hogy az első kettő egy lapon említhető, de az övé velük 

biztosan nem. 

Álláspontja szerint rendbe kellene tenni ezt a címet a versenyrendszerben, a maga részéről 

merne lépni. Hosszú ideje figyeli ezeket a folyamatokat, tudja, hogy 10-15 évvel ezelőtti 

elnökségek is gondolkoztak azon, hogyan kellene megváltoztatni a versenyrendszert, 

véleménye szerint hozzá kellene látni. 

 

A főtitkár helyzetértékelésében áttér a Kékszalagra, ami mindig indulatokat is generál, és 

rendkívül fontos eseménye a magyar vitorlázásnak, elsősorban sportág népszerűsítési 

szempontból. A versenyt 5-6 éve kivették a versenyrendszerből, hiszen nem tartották be a 

saját versenyrendelkezéseikben szereplő szabályokat. Meg merték lépni, és azt gondolja, ez 

helyén is van. 

Holczhauser András elmondja, hogy főtitkársága óta a Kékszalag minden évben nyereséges, 

30-40 M Ft plusszal zárják ezeket az eseményeket. 759 érem kiosztására kerül sor a 

Kékszalagon, több mint 2 órás a díjkiosztó. Ismét visszatér a már előzőekben említettekre: 

nem gondolja, hogy ezek az érmek a Berecz Zsombor érmeivel egyenértékűek. Fentiek miatt 

nem tudják jól pozícionálni az igazi sportteljesítményt a vitorlázásban. 

A Kékszalagról még 1 fontos dolog: sokszor hallja, hogy milyen drága a 13.500 Ft-os nevezési 

díj, Elmondja, hogy a nevezési díjakból nem lehet a versenyt megrendezni. Tudni kell, hogy 

csak a vízi biztosítás 10 millió Ft, a díjak 6 millió Ft, a rendezői költségek 6,5 millió Ft, a 

rádiófrekvencia, amit a verseny alatt használnak 1,5 millió Ft. 

A rendezői költségek kapcsán kiemeli, hogy ez egy 1 hetes rendezvény rendezői oldalról, 

hétfőtől vasárnapig napi 24 órában éjjel-nappal dolgoznak a kollégák. 
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Holczhauser András a következőkben Tolnay Kálmán Lászlóról emlékezik meg. A 

Balatonfüredi Yacht Klub felterjesztette őt egy közadakozásból elhelyezendő táblára. 

Balatonfüreden nagy öröm volt, hogy a Rózsakertben sikerült is elhelyezni ezt a táblát az 

Évadnyitó reggelén. Ami azonban meglepte, hogy közadakozásból nem jött össze a 450.000 

Ft, az MVSZ most fizetett be 130 ezret az alapítványnak, amely a tábla elhelyezéséről 

gondoskodott. Mi szerepel a táblán: kétszeres olimpikon, Kékszalag győztes, magyar bajnok. 

Ez mind-mind érték, de azt gondolja, hogy el kell tudni mondani kívülállóknak a különbséget a 

címek között. 

 

A Kékszalag Portra rátérve elmondja, hogy nagyon sok vita övezte, sok nehézségen mentek 

át, amíg a projekt megvalósult. Tegnapelőtt hivatalosan is átadásra került a létesítmény, a 

projektzárás január 31-vel van, ehhez hozzátartozik egy kötelező nyilvánosság biztosítása. 

A prezentációban képeket mutat be a jelenlévők számára a 2016-os tervekről, majd bemutatja 

az elkészült kikötőt, illetve annak fotóit. 

 

Következő témaként Holczhauser András főtitkár az MVSZ szolgáltatásaira tér át, amit a 

szolgáltatás fogalmának tisztázásával kezd. A szolgáltató MVSZ kapcsán a következőket 

emeli ki: 

 régen évente személyesen átvehető bélyeg volt, most működik a VIHAR rendszer, ami 

megkönnyíti és élhetőbbé teszi a dolgokat 

 elkészültek különböző online platformok pl. hirdetőtábla, nyomkövetés segíti a tagságot 

 szabályzatok kerültek megújításra 

 kiterjedt bizottsági munka zajlik – irdatlan munkát tesznek bele a bizottsági vezetők, 

tagok. Szeretné felhívni a figyelmet, hogy mennyi ember munkája, hogy a 

versenyrendszer működik. 

 képzések 

 dinamikus YS rendszer kialakítása 

 eszközbiztosítás tagszervezeteknek 

 a Vitorlássuli Program elindításra került, amely fontos lába az utánpótlás nevelésnek 

 nemzetközi kapcsolattartásban több kolléga is aktívan dolgozik 

 

A szolgáltatás egyik oldala a szolgáltató, másik oldala pedig, aki igénybe veszi a szolgáltatást, 

ami kapcsán a következőket mondja el: 2022-ből 1.008.000 Ft tartozás áll fenn 

versenyengedélyekből. A tagdíjfizetés adott év március 01-ig esedékes.   
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Példaként említi, hogy volt olyan tagszervezet, aki szóvá tette, hogy március 4-én miért került 

plusz 25% pótdíj kiszámlázásra. Miután megindoklásra került, hogy ez az Alapszabály alapján 

történik, a tagszervezet elfogadta, de szóvá tette, hogy szólhatott volna a Szövetség. A 

titkárság a megadott e-mail-címre küldött 3 e-mailt tagdíjfizetési felszólítással, mire a 

tagszervezet képviselője közölte, hogy nem ezt az e-mail-címet használja. Itt felmerül a 

kérdés, hogy miért nem változtatta meg az adatokat a Viharban. 

Az MVSZ/MVA motorosokat ad a tagszervezeteknek, ezt ugyancsak a számok tükrében 

ismerteti, és elmondja, hogy ennek hiányában a versenyrendezés jelentős része 

ellehetetlenülne. 

 

Holczhauser András helyzetértékelésében a titkárságra tér át. Elmondja, hogy 2013-ban, 

mikor tényleg baj volt a Szövetséggel, és 40 milliós szállítói tartozással vette át Kollár Lajos, 5 

fő, míg 2023-ban 7,5 fő a titkárság létszáma. További számsorok kerülnek bemutatásra, ami 

a források, illetve feladatok megtöbbszörözését mutatja (költségvetés, pályázatokban 

elszámolható tételek, versenyzői létszám). 

Felmerül a kérdés, hogy a téli időszakban mit csinál a titkárság: gyakorlatilag több órát 

dolgoznak, hogy előkészítsék a szezont, megszervezzék a pályázatokat, gondoskodjanak a 

szponzorációról, a titkársági munkatársak a bizottságokban 6-tól ott ülnek, a munkaidejükön 

túl, és jegyzőkönyveznek. Elképesztő sok apró munka van amögött, hogy a rendszer 

összeálljon. 

 

A 2023. évi támogatások témakörére áttérve: 218.768.000 Ft támogatást kapott az MVSZ. 

Emellett 25 M Ft-ot jelent a Tehetség plusz program támogatása. További támogatási források: 

a Kiemelt Edző Program, a Gerevich-sportösztöndíj, a hazai rendezésű nemzetközi versenyek 

támogatása. Tavaly 140 millió Ft volt a teljes államháztartástól kapott támogatás, idén ez így 

összesen 300 M Ft-ot fog kitenni. 

 

Holczhauser András úgy gondolja, hogy nincs válságban a Szövetség. Ugyanakkor sok 

feladat van, sok mindent kell változtatni. Nőtt a vitorlázók száma, van stratégiai irány, ami 

mentén mennek, magas a versenyengedélyes szám, magas az utánpótlás korú versenyzők 

száma, 3 fő készül az olimpiára, reméli, bejutnak a 32-be és pontot szereznek. Átadásra került 

a Kékszalag Port, van egy Vitorlás Akadémia, ami 266 eszközt kezel, vannak működő 

rendszerek. 
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Emellett pedig vannak nagyon sokan, akik segíteni kívánják a Szövetséget, és bízik benne, 

hogy akik nem kerülnek ma be az elnökségbe, valamelyik bizottságban keresni fogják őket, és 

támogatni fogják a szövetségi munkát, az ajtó mindig nyitva áll. 

Egészen biztosan 500 M Ft felett lesz az idei költségvetés, pontos számot még nem tud 

mondani. 

 

Elmondja, hogy szeretné kérni, hogy ha valaki szeretne tudni valamit, akkor kérdezze őket, ne 

hagyatkozzon pletykákra. 

Azt gondolja, jó ez az összetett dolog a vitorlás sportban, jó a szabadidő sportolóknak az 

aránya és óriási energia lehet benne. 

Úgy véli, hogy jó lenne a frusztrációt, a szembenállást kidolgozni a rendszerből, bízik benne, 

hogy összefogással tényleg sokkal élesebbek és gyorsabbak lehetnek. 

 

Biztos benne, hogy az elmúlt 2 évben sok pozitívumot ért el a Szövetség Gerendy Zoltán 

vezetésével. Szeretné megköszönni neki és az elnökségi tagoknak 1-1 üveg borral azt a 

munkát, amit az elmúlt 2 évben beletettek a vitorlázok érdekében. 

Megköszöni a jelenlévőknek, hogy meghallgatták a szavazatszámlálás alatt. 

 

Magyar István, a Szavazatszámláló bizottság elnöke tájékoztatja a levezető elnököt, hogy a 

leadott szavazatok összesítése megtörtént, az eredmények rendelkezésre állnak. 

 

Siklósi Máté megköszöni a Szavazatszámláló bizottság munkáját, és egyúttal felkéri Ha-

ranghy elnök urat, hogy jöjjön ki, és fogadja az elnökségi tagokat. Ezt követően átadja a szót 

Magyar Istvánnak, a Szavazatszámláló bizottság elnökének. 

 

Magyar István köszönt mindenkit, megköszöni a Szavazatszámláló Bizottság munkáját. 

Először az FB tag-jelöltekre leadott szavazatokat ismerteti: 580 szavazatból 13 érvénytelen 

volt, 98 szavazat került Wossala Györgyre leadásra, míg Kerényi Csabára 469 szavazat, aki 

ezzel az FB új tagja. 

Magyar István gratulál Kerényi Csaba megválasztásához. 

 

Magyar István, - hogy Elnök úr mellett egy működőképes elnökség tagjait is köszönthessék 

köreikben a jelenlevők – a következőkben ismerteti a jelöltekre leadott szavazatokat növekvő 
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sorrendben. Elmondja, hogy 4288 érvényes szavazat érkezett 96 tagszervezettől, 1 szavazó 

adott le mindössze érvénytelen szavazatot. 

 

Az egyes jelöltekre leadott szavazatszámok alapján a közgyűlés meghozta az alábbi határo-

zatát: 

 

6/2023 (01.26.) sz. közgyűlési határozat: 

Az MVSZ közgyűlése a Magyar Vitorlás Szövetség elnökségi tagjainak választotta  

• Böröcz Istvánt 490 szavazattal 

• Lábady Balázst 471 szavazattal 

• Rutai Istvánt 424 szavazattal 

• Lukács Ákost 418 szavazattal 

• Siklósi Mátét 412 szavazattal 

• Sükösd Balázst 408 szavazattal 

• Juhász Miklóst 347 szavazattal 

• Ugron Gáspárt 306 szavazattal 

 

7/2023 (01.26.) sz. közgyűlési határozat: 

Az MVSZ közgyűlése 469 szavazattal az MVSZ FB tagjának választotta Kerényi Csabát. 

 

Magyar István az Elnök úrhoz fordulva elmondja, hogy ezt a csapatot állította számára ösz-

sze a vitorlázó társadalom, jó munkát kíván mindannyiuknak. 

 

Haranghy elnök úr megköszöni ismételten Gerendy Zoltán munkáját és a korábbi elnöksé-

gét, kér egy tapsot számukra. 

 

Haranghy Csaba elmondja, hogy régen addig volt érvényes az ígérete valakinek, amíg nem 

oldotta meg a nyakkendőjét. Megkötött nyakkendővel szeretné megismételni a maga nevében 

és az elnökség nevében, hogy egyrészt az alapszabály és egyéb vonatkozó jogszabályok sze-

rint fognak dolgoznia, igyekeznek az elmúlt 2 hónapban elhangzottak mentén előkerült kérdé-

seket megoldani, a maga részéről pedig mindenképpen ígéri azt, hogy próbálják integrálni az 

elhangzott felvetéseket, ötleteket, valamint azokat a vitorlázókat is a Szövetség munkájába, 

akik nem jutottak mandátumhoz. Mindemellett, nem elfeledve a versenysport, élsport primátu-

sát, de mindenképpen érdemes tágítani ezen elgondolkodtató számok mentén, amit a főtitkár 
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úr prezentációjában bemutatott, az ott szereplő piramist, hiszen lehetne nagyobb is. Azt gon-

dolja, jóval több ember szereti és űzi a vitorlázást a magyarok közül, és bízik benne, hogy 

mindannyiuknak egy közös közösség tud lenni a Magyar Vitorlás Szövetség. Végezetül kö-

szönetet mond a segítségért. 

 

Gerendy Zoltán gratulál az új elnökségnek, a sikeres választást követően megköszöni minden 

résztvevő szorgalmát, kitartását, továbbá sok sikert kíván az elnökség munkájához. Úgy gon-

dolja, ez egy jó csapat. Elmondja, hogy segít, ha bármi van, a háttérből, erre számíthatnak. A 

közgyűlést ezennel berekeszti, azzal, hogy adják át az ünneplésnek a helyet, időt, teret. Végül 

jó munkát kíván az új elnökségnek, és köszöni a fáradságos munkáját a jelenlevőknek. 

 

 
 

 K. m. f. 
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